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JAARVERSLAG 2017 ZONNEBLOEM, AFDELING ODIJK. 
 
 
 
Geachte lezer, 
Dit is het jaarverslag 2017 van de afdeling Odijk. 
Wij hebben een goed jaar gehad. Er is veel gedaan qua activiteiten voor de deelnemers,  
de inzet van de vrijwilligers is fantastisch geweest en wij zijn de lokale media, de sponsoren en 
de donateurs erkentelijk voor datgene wat zij gedaan hebben voor de afdeling. 
 
Overzicht van de onderwerpen: 
-  de doelstelling 
-  deelnemers 
-  vrijwilligers 
-  bezoekwerk 
-  activiteiten 
-  bestuur 
-  vergaderingen 
-  bijeenkomst vrijwilligers 
-  sponsoren/donateurs 
-  financiën 
 
 
Wij wensen u als belangstellende veel leesplezier. 
 
April 2018, 
Namens het bestuur Zonnebloem, afdeling Odijk, 
 
 
 
 
Bert Staal, voorzitter     Zita Elbertse-Wormgoor, secretaris. 
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Doelstelling. 
 
De doelstelling van de Zonnebloem is door middel van inzet van vrijwilligers het welzijn te 
bevorderen van en hulp te bieden aan langdurig lichamelijk zieken, personen met een lichamelijke 
beperking en lichamelijk hulpbehoevende ouderen en vooral diegenen onder hen die dreigen  
te vereenzamen. 
 
De afdeling Odijk tracht dit te bereiken door onder meer:  
- het desgewenst bezoeken van de doelgroep 
- maandelijkse bijeenkomsten op een vaste locatie 
- het verzorgen van attenties bij verjaardagen of speciale gebeurtenissen  
  en bij de Nationale Ziekendag in september. 
- uitstapjes gedurende een hele dag of een dagdeel, kleinschalig en zo nodig met speciaal vervoer. 
- intermediair zijn voor onze afdeling voor plaatsbewijzen van de jaarlijkse kerstviering voor de 
  ouderen van de gemeente Bunnik, waaronder Odijk valt. 
  Bij dit gebeuren wordt altijd de hulp ingeroepen van onze vrijwilligers. 
- onze deelnemers te attenderen op passende activiteiten in het dorp, zoals toneelvoorstellingen, 
   het carnavalsfeest, eten met dorpsgenoten en eten in de Huiskamer van Odijk. 
 
 
 
 
Deelnemers. 
 
Op 31-12-2017 stonden er 118 deelnemers ingeschreven bij de afdeling. 
Er zijn in de loop van het jaar twee personen overleden en twee mensen zijn verhuisd naar 
verpleeghuizen buiten Odijk. 
 
 
 
 
Vrijwilligers. 
 
In 2017 had de afdeling 23 vrijwilligers; er kwamen twee vrijwilligers bij aan het begin van het jaar. 
De meeste van onze vrijwilligers wonen in Odijk. 
 
 
 
 
Bezoekwerk. 
 
Een aanmerkelijk deel van onze vrijwilligers legt huisbezoek af bij hun vaste mensen. 
Dit gebeurt bij ongeveer de helft van de deelnemers. 
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Activiteiten. 
 
In het jaar 2017 zijn er acht koffieochtenden geweest en waren er zeven activiteiten waar twee of 
meerdere deelnemers aanwezig waren. 
 
Nieuwjaarsbijeenkomst. In januari hebben wij getoost op het nieuwe jaar. In aanwezigheid van de 
burgemeester, die een mooie speech had, de dominee en de emeritus-pastor van de kerken in Odijk 
en veel deelnemers, was het een bijzonder gezellige ochtend. En, traditiegetrouw met een 
advocaatje met slagroom. 
 
Kaarten. Dat was het thema van de koffieochtend in februari. Men kon kaarten maken, of leggen of 
draaien. Geslaagde ochtend. 
 
Chocolade. Een ware kenner op het gebied van chocolade hield een demonstratie chocolade maken. 
Erg interessant. En leerzaam. Handgemaakte producten zijn duidelijk anders dan chocolade wat je in 
een supermarkt koopt: in het laatste zit überhaupt geen chocolade. 
 
Terug in de tijd. Dat deden we in april. Allerlei gebruiksvoorwerpen van 50 jaar geleden waren 
verzameld en tentoongesteld. Een feest van herkenning. 
 
Kersen eten. Eigenlijk een jaarlijks terugkerend feit in de maand juni. Odijkse kersen in een Odijkse 
boomgaard. En we hadden goed weer! In de zon. 
 
Improvisatieochtend. Naar aanleiding van een verhaal konden de deelnemers hun fantasie gebruiken 
en ter plekke ventileren. Hilariteit! En dat allemaal in augustus. 
 
Bingo. Alle deelnemers brachten zelf een prijsje mee. Een succes! 
 
Foto`s en films. Op de koffieochtend in oktober werden er foto`s en filmpjes  vertoond van 
gebeurtenissen bij de Zonnebloem van het afgelopen jaar. 
Leuk om jezelf te zien. 
 
Sinterklaasfeest. Het is geweldig dat de Sint ook dit jaar Odijk weer aandeed. Wat een feest!  
En ...we hadden dezelfde zwarte Pieten van vorig jaar: onmiskenbaar.  
Aansluitend een lunch. Erg geslaagd en veel gelachen. 
En alle aanwezigen gingen nà het feest naar huis met een banketstaaf, gesponsord door 
Bakkerij Doeleman. 
 
De koffieochtenden werden door gemiddeld 40 deelnemers bezocht en per activiteit waren er  
tien vrijwilligers aanwezig. 
 
 
 
Daarnaast had de afdeling ook andere momenten in het jaar die door onze deelnemers werden 
bezocht. 
 
Dagje uit. Het jaarlijks dagje-uit ging deze keer naar Broek in Waterland. Per bus met rond de  
70 personen naar de oudste bloemveiling in Noord Holland. Zeer geslaagde dag. 
 
Eèn-op-èèn activiteit. Met een echtpaar is het Spoorwegmuseum in Utrecht bezocht.  
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Zweefvliegen. Omdat vorig jaar tijdens de regiovakantie, twee van onze deelnemers in een 
zweefvliegtuig gezeten hadden, kwam dit ter sprake op één van de koffieochtenden. 
De aanwezigen waren zó enthousiast, dat het idee geopperd werd om dit met onze eigen afdeling te 
doen. Er werd geïnformeerd en uiteindelijk zijn in drie sessies dertiendeelnemers wezen 
zweefvliegen in de maand juni. 
Wat een enorm succes!. 
 
Pandasia. In september is er een grote regio-activiteit geweest: een bezoek aan de Panda-beren in  
Ouwehands Dierenpark in Rhenen. 
Onze afdeling was met 80 mensen, per bus en zelfs nog een extra personenauto voor een deelnemer 
die de hoge stap de bus in niet kon maken.  
Een reuze ervaring om deze dieren eens van dichtbij te zien. Zij vertoonden niet veel beweging, maar 
dat mocht de pret niet drukken. Een lunch, speeches van de burgemeester van Rhenen, van de 
directeur van de Zonnebloem, van de regiovoorzitter en van het organisatiecomité van deze dag, 
blije gezichten van de deelnemers,  
kortom: een zéér geslaagde dag waar heel veel voorwerk in is gaan zitten!  
Chapeau voor de organisatie. 
 
December. Bij onze afdeling is dit een maand met veel activiteit: 
- een kerstmaaltijd voor de oudere inwoners van de gemeente Bunnik. Hier waren veel van onze 
zonnebloemmensen, inclusief vrijwilligers die voor de bediening zorgden. 
- een bezoek aan de kerstmarkt in Soest was het volgende item wat op de agenda stond. In totaal 40 
deelnemers en vrijwilligers zijn er per bus naar toe geweest. 
- Inmiddels een "traditie": een kerstdiner, bereid door Cuisine Culinaire uit Bunnik, met 20 personen. 
Een geweldig succes en zeer tevreden blije gasten! 
 
Ten slotte zijn er in 2017  drie personen mee geweest met de regiovakantie naar Lemele. 
 
 
 
 
Bestuur. 
 
Het bestuur van de Zonnebloem, afdeling Odijk heeft in 2017 een mutatie gekend. 
Tot 24-04-2017 heeft het bestuur uit de volgende personen bestaan: 
 
Bert Staal                              voorzitter   voorzitter@zonnebloemodijk.nl 
Zita Elbertse- Wormgoor   secretaris   secretaris@zonnebloemodijk.nl 
Eef Goes       penningmeester  penningmeester@zonnebloemodijk.nl 
Ina Melief- Schipper      bestuurslid activiteiten activiteiten@zonnebloemodijk.nl 
Reyer Geijtenbeek      bestuurslid bezoekwerk    bezoekwerk@zonnebloemodijk.nl 
Het volledige bestuur heeft één mailadres  bestuur@zonnebloemodijk.nl 
 
Met ingang van 24-04-2017 heeft Reyer Geijtenbeek zich teruggetrokken en is de voorzitter 
waarnemend bestuurslid bezoekwerk geworden tot aan 31-12-2017.   
 
 
Relevante nevenfuncties van een aantal bestuursleden: 
*  Bert Staal is namens de Zonnebloem lid van de Raad van Advies van de Huiskamer van Odijk. 
    Nadere info:  www.huiskamervanodijk.nl 
*  Eef Goes is waarnemend penningmeester voor de Zonnebloem afdeling Wijk bij Duurstede. 
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Vergaderingen. 
 
In het jaar 2017 zijn er negen bestuursvergaderingen geweest en twee vrijwilligersvergaderingen. 
De onderwerpen hadden met de actuele stand van zaken te maken, met de organisatie en 
voorbereidingen van activiteiten, pandaberen en uitstapjes. 
Met de vrijwilligers ging het onder meer over de verkoop van de loten: hoe brengen we het nóg 
beter onder de aandacht van de mensen. En dat is zeker gelukt: het resultaat mag er zijn! 
 
De regiovergaderingen zijn bezocht door de bestuursleden. 
 
Voortvloeiend uit het overleg binnen de regio is er in 2016 het verzoek gekomen, of het bestuur van 
Odijk wilde nadenken over een opnieuw op te zetten afdeling in Bunnik. 
De ideeën hierover waren divers. 
Uiteindelijk is er, na herhaalde pogingen van deze en gene, een initiatief genomen door Eef Goes, 
die zich persoonlijk dermate heeft ingezet, dat dit heeft geresulteerd in een zeer enthousiaste 
afdeling in Bunnik. 
 

Bijeenkomst vrijwilligers. 

 
Als blijk van waardering voor de grote inzet van de vrijwilligers plus het mooie resultaat van de 
lotenverkoop, is er begin september een 'dank-je-wel'-avond geweest.                        
Deze keer waren ook de partners aanwezig.  
Tijdens deze bijeenkomst was er een drankje en een maaltijd. 
Gezien de positieve reacties is een dergelijk samenzijn voor herhaling vatbaar. 
 
 
Sponsoren / Donateurs. 
 
Van de volgende bedrijven mochten we (ook) in 2017 een bijdrage ontvangen: 
• Autobedrijf Onwezen voor hun Clubbonus 
• Broekhuis auto’s voor hun Clubbonus 
• Kassing Tours voor gereduceerde vervoersprijzen van touringcars 
• Bakker Doeleman voor de banketstaven bij het Sinterklaasfeest 
 
Een financiële bijdrage voor onze activiteiten werd ontvangen van: 
• Caritas werkgroep Odijk  
• Rabobank Rijn en Heuvelrug met het ‘Steuntje in de rug’ 
• Vrienden van het Witte kerkje voor het jaarlijkse ‘Dagje uit’ 
• Geloofsgemeenschap H. Nicolaas 
• Particuliere donateurs 
 
Tenslotte dank aan de vrijwilligers die er voor zorgden dat we in 2017 maar liefst 1400 
Zonnebloemloten wisten te verkopen. Huis-aan-huis, tijdens de Plantjesmarkt en de Bunnik Fair 
2017. 
 
 
 



7 

 
De financiën. 
 
Dankzij de sponsoren, de donateurs, de punctuele penningmeester en de enorme inzet van de 
vrijwilligers hebben wij een gezonde financiële positie. 
Het eerste lot is, samen met de afdeling Werkhoven, aan de burgemeester verkocht en van dit feit is 
een mooi artikel plus foto in de lokale media verschenen. 
In de bijlage vindt u het overzicht van de inkomsten en uitgaven van 2017. Het boekjaar kon worden 
afgesloten met een positief resultaat van maar liefst € 1097,70! 
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